

Lluvia Limited. မှ မြေကွက်အမှတ် - ၁၃၇၊ ၁၃၈၊ ၁၃၉၊ ၁၅၅၊ ၁၅၆၊ ၁၅၇၊ ၁၆၈၊ ၁၅၉၊ ၁၆၀၊ ၁၆၁၊ ၁၆၂၊ ၁၆၃၊ ၁၆၄၊ ၁၆၅၊ ၁၆၆၊ ၁၆၇၊ ၁၆၈၊ ၁၆၉၊ ၁၇၀ အတွင်းရှိ မြေဧရိယာ ၆၁.၃၀၃ ဧက အနက်မှ ၄ ဧကကို ငှားရမ်း၍ ရန်ကုန်စက်မှုဇုန်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးတွင် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်သည့် မုန့်မျိုးစုံထုတ်လုပ်ခြင်းနှင့် ဖြန့်ဖြူးရောင်းချခြင်း လုပ်ငန်းစီမံကိန်းအတွက် တင်ပြလာသည့် ကနဦးပတ်ဝန်းကျင် ထိခိုက်မှု ဆန်းစစ်ခြင်း (Initial Environmental Examination - IEE) အစီရင်ခံစာအပေါ် သုံးသပ်အကြံပြုချက်များနှင့် ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ချက်များ

စဉ်	သုံးသပ်အကြံပြုချက်များ	ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ချက်များ
၁။	အတိုကောက်စာလုံးများနှင့် အဓိပ္ပါယ်ဖော်ပြချက်များ 1. သဘောထားမှတ်ချက်ပေးရန် မရှိပါ။	အတိုကောက်စာလုံးများနှင့် အဓိပ္ပါယ်ဖော်ပြချက်များ 1. သဘောထားမှတ်ချက်ပေးရန် မရှိပါ။
၂။	အကျဉ်းချုပ်အစီရင်ခံစာ 1. အကျဉ်းချုပ်အစီရင်ခံစာ တွင် အစီရင်ခံစာတစ်ခုလုံး ကိုခြုံငုံ သိရှိနိုင်ရန် မြန်မာ/ အင်္ဂလိပ်နှစ်ဘာသာဖြင့် ရေးသား ပြုစုထားသော အကျဉ်းချုပ်အစီရင်ခံ စာနှင့်အစီရင်ခံစာတွင် အပိုင်း (Chapter) အလိုက် အဓိကအချက်များနှင့် အောက်ပါအချက်များအားထည့်သွင်းဖော်ပြရန်- 2. ပတ်ဝန်းကျင်နှင့်လူမှုစီးပွားရေးအပေါ်သက်ရောက်မှုများနှင့် လျော့နည်းစေရန် ဆောင်ရွက်မည့် လုပ်ငန်းများ၊	အကျဉ်းချုပ်အစီရင်ခံစာ 1. အကျဉ်းချုပ်အစီရင်ခံစာတွင် အစီရင်ခံစာတစ်ခုလုံးကို ခြုံငုံသိရှိနိုင်ရန် မြန်မာ/ အင်္ဂလိပ် နှစ်ဘာသာဖြင့်ရေးသားပြုစုထားသော အကျဉ်းချုပ် အစီရင်ခံစာနှင့်အစီရင်ခံစာတွင် အပိုင်း (Chapter) အလိုက် အဓိကအချက်များအား chapter (1), Executive Summary တွင် ဖော်ပြထား ပါသည်။ 2. ပတ်ဝန်းကျင်နှင့်လူမှုစီးပွားရေးအပေါ်သက်ရောက်မှုများနှင့် လျော့နည်း စေရန် ဆောင်ရွက်မည့် လုပ်ငန်းများနှင့် ပတ်သက်၍ chapter (1),

စဉ်	သုံးသပ်အကြံပြုချက်များ	ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ချက်များ
	<p>3. ပတ်ဝန်းကျင်စီမံခန့်ခွဲမှုအစီအစဉ်နှင့်စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုခြင်း အစီအစဉ်၊</p> <p>4. စီမံကိန်းကြောင့် ထိခိုက်ခံစားရသည့် ဒေသခံပြည်သူများ အတွက် ဆောင်ရွက်ပေးမည့်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်။</p>	<p>section (1.6), page (1-7) တွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>3. ပတ်ဝန်းကျင်စီမံခန့်ခွဲမှုအစီအစဉ်နှင့်စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုခြင်း အစီအစဉ် နှင့် ပတ်သက်၍ chapter (1), section (1.11), page (1-20) တွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>4. စီမံကိန်းကြောင့် ထိခိုက်ခံစားရသည့် ဒေသခံပြည်သူများအတွက် ဆောင်ရွက်ပေးမည့် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်နှင့် ပတ်သက်၍ chapter (1), section (1.12), page (1-28) တွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြထားပါသည်။</p>
၃။	<p>ကတိကဝတ်</p> <p>1. စီမံကိန်း အဆိုပြုသူသည် အောက်ပါအချက်အလက်များကို သီးခြားအပိုဒ်အနေဖြင့် ဖော်ပြပြီး အတည်ပြုဝန်ခံချက်အား လက်မှတ်ရေးထိုး၍ လိုက်နာဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း ဖော်ပြရန်၊</p> <p>2. ကနဦးပတ်ဝန်းကျင်ဆန်းစစ်ခြင်းနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်စီမံခန့်ခွဲမှု အစီအစဉ်သည်တိကျခိုင်မာပြည့်စုံကြောင်း၊</p> <p>3. ပတ်ဝန်းကျင်ထိခိုက်မှု ဆန်းစစ်ခြင်းဆိုင်ရာလုပ်ထုံးလုပ်နည်း အပါအဝင် သက်ဆိုင်ရာဥပဒေများကို တိကျစွာလိုက်နာ၍</p>	<p>အစီရင်ခံစာတွင် ကတိကဝတ်နှင့် ပတ်သက်၍ စာမျက်နှာ (၂) တွင် အောက် ဖော်ပြပါအတိုင်း ထည့်သွင်းဖော်ပြထားပါသည်-</p> <p>1. စီမံကိန်း အဆိုပြုသူသည် အောက်ပါအချက်အလက်များကို သီးခြား အပိုဒ်အနေဖြင့် ဖော်ပြပြီး အတည်ပြုဝန်ခံချက်အား လက်မှတ်ရေး ထိုး၍ လိုက်နာဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊</p> <p>2. ကနဦးပတ်ဝန်းကျင်ဆန်းစစ်ခြင်းနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်စီမံခန့်ခွဲမှု အစီအစဉ် သည်တိကျခိုင်မာပြည့်စုံကြောင်း၊</p> <p>3. ပတ်ဝန်းကျင်ထိခိုက်မှုဆန်းစစ်ခြင်းဆိုင်ရာလုပ်ထုံးလုပ်နည်း အပါအဝင် သက်ဆိုင်ရာဥပဒေများကို တိကျစွာလိုက်နာ၍ ကနဦးပတ်ဝန်းကျင်</p>

စဉ်	သုံးသပ်အကြံပြုချက်များ	ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ချက်များ
	<p>ကနဦးပတ်ဝန်းကျင်ဆန်းစစ်ခြင်းကို ဆောင်ရွက်ထားကြောင်း၊</p> <p>4. စီမံကိန်း အဆိုပြုသူသည် ကနဦးပတ်ဝန်းကျင်ဆန်းစစ်ခြင်း အစီရင်ခံစာပါ ကတိကဝတ်၊ ပတ်ဝန်းကျင်ထိခိုက်မှုလျှော့ချရေးလုပ်ငန်းများနှင့်အစီအစဉ်များကို အပြည့်အဝအစဉ်အမြဲလိုက်နာဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း။</p>	<p>ဆန်းစစ်ခြင်းကို ဆောင်ရွက်ထားကြောင်း၊</p> <p>4. စီမံကိန်း အဆိုပြုသူသည် ကနဦးပတ်ဝန်းကျင်ဆန်းစစ်ခြင်း အစီရင်ခံစာပါ ကတိကဝတ်၊ ပတ်ဝန်းကျင်ထိခိုက်မှုလျှော့ချရေး လုပ်ငန်းများနှင့် အစီအစဉ်များကို အပြည့်အဝအစဉ်အမြဲလိုက်နာ ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း။</p>
၄။	<p>နိဒါန်း</p> <p>1. စီမံကိန်းအဆိုပြုသူ၏ အကြောင်းအရာဖော်ပြချက်နှင့် စီမံကိန်းအဆိုပြုသူသည် လူပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးချင်းမဟုတ်ဘဲ ပိုင်ရှင်များ၊ ဒါရိုက်တာများနှင့် စီမံကိန်းအရာရှိများ၏ အကြောင်းအရာဖော်ပြချက်၊ နေ့စဉ်စီမံဆောင်ရွက်မည့် ကိစ္စရပ်များအား ထည့်သွင်းဖော်ပြရန်၊</p> <p>2. စီမံကိန်းလုပ်ငန်းဖြစ်ပေါ်လာပုံ အသေးစိတ်(Project Background)၊ လေ့လာသည့်နယ်ပယ်သတ်မှတ်ချက်များအား ထည့်သွင်းဖော်ပြရန်၊</p> <p>3. အစီရင်ခံစာရေးသားပြုစုသည့် အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးချင်း၏အချက်အလက်များ(အမည်၊ကျွမ်းကျင်မှုနယ်ပယ်၊ပညာရေးနောက်ခံအချက်အလက်များ၊ တာဝန်ဝတ္တရားများ၊ဖုန်းနံပါတ်၊ လိပ်စာ၊</p>	<p>အစီရင်ခံစာတွင် နိဒါန်းနှင့် ပတ်သက်၍ အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း ထည့်သွင်းထားပါသည်-</p> <p>1. စီမံကိန်း အဆိုပြုသူ၏ အကြောင်းအရာဖော်ပြချက်နှင့်စီမံကိန်း အဆိုပြုသူသည် လူပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးချင်းမဟုတ်ဘဲ ပိုင်ရှင်များ၊ ဒါရိုက်တာများနှင့် စီမံကိန်းအရာရှိများ၏အကြောင်းအရာဖော်ပြချက်၊နေ့စဉ်စီမံဆောင်ရွက်မည့်ကိစ္စရပ်များနှင့် ပတ်သက်၍ chapter (2), section (2.1), page (2-2)မှ page (2-4)တွင် ဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>2. စီမံကိန်းလုပ်ငန်းဖြစ်ပေါ်လာပုံ အသေးစိတ်(Project Background)၊ လေ့လာသည့်နယ်ပယ်သတ်မှတ်ချက်များနှင့် ပတ်သက်၍ chapter (2), section (2.1), page (2-1) တွင် ဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>3. အစီရင်ခံစာရေးသားပြုစုသည့် အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးချင်း၏ အချက်အလက်များ(အမည်၊ ကျွမ်းကျင်မှုနယ်ပယ်၊ ပညာရေးနောက်ခံ အချက်အလက်</p>

စဉ်	သုံးသပ်အကြံပြုချက်များ	ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ချက်များ
	<p>TCR လက်မှတ် (ရှိပါက)သည်တို့ကိုထည့်သွင်း ဖော်ပြရန်၊</p> <p>4. စီမံကိန်းလုပ်ငန်း၏ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုအမျိုးအစား၊ ပမာဏ၊ လုပ်ငန်းစတင်တည်ဆောက်ခြင်း၊ လည်ပတ်ခြင်းများ ဆောင်ရွက်သည့်အချိန် ကာလတို့အား ထည့်သွင်းဖော်ပြရန်။</p>	<p>များ၊ တာဝန်ဝတ္တရားများ၊ ဖုန်းနံပါတ်၊ လိပ်စာ၊ TCR လက်မှတ်နှင့် ပတ်သက်၍ chapter (2), section (2.2), page (2-2) တွင် ဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>4. စီမံကိန်းလုပ်ငန်း၏ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုအမျိုးအစား၊ ပမာဏ၊ လုပ်ငန်းစတင်တည်ဆောက်ခြင်း၊ လည်ပတ်ခြင်းများ ဆောင်ရွက်သည့်အချိန် ကာလတို့နှင့် ပတ်သက်၍ chapter (4), section (4.5.2), page (4-16) တွင် ဖော်ပြထားပါသည်။</p>
၅။	<p>မူဝါဒ၊ဥပဒေ နှင့် အဖွဲ့အစည်းဆိုင်ရာ မူဘောင်</p> <p>အစီရင်ခံစာတွင် လုပ်ငန်းနှင့် သက်ဆိုင်သည့် အောက်ဖော်ပြပါတည်ဆဲဥပဒေများကို ထည့်သွင်းဖော်ပြရန်နှင့်အဆိုပါဥပဒေများကိုရေးသားဖော်ပြရာတွင် ဥပဒေများ၏ ပုဒ်မအပိုဒ် အား ကူးယူခြင်းမဟုတ်ဘဲအဆိုပါဥပဒေ၏ ပုဒ်မအပိုဒ်ပါအချက်များကို စီမံကိန်းအဆိုပြုသူမှလိုက်နာဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်းထည့်သွင်းဖော်ပြရန်-</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. အလုပ်အကိုင်နှင့် ကျွမ်းကျင်မှုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဥပဒေ၊ ၂၀၁၃ 2. ကူးစက်ရောဂါများကာကွယ်နှိမ်နင်းရေးဥပဒေ၊၁၉၉၅(ပုဒ်မ ၃(က) (c)၊၄၊၁၁၊) 	<p>အစီရင်ခံစာတွင် လုပ်ငန်းနှင့် သက်ဆိုင်သည့် အောက်ဖော်ပြပါတည်ဆဲဥပဒေများကို ပုဒ်မ၊ အပိုဒ်ပါအချက်များ chapter (3), Policy, Legal and Institutional Framework တွင် ပုဒ်မ၊ အပိုဒ်ပါအချက်များကို စီမံကိန်းအဆိုပြုသူမှ လိုက်နာဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း ထည့်သွင်းဖော်ပြထားပြီး ဖြစ်ပါသည်-</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. အလုပ်အကိုင်နှင့် ကျွမ်းကျင်မှုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဥပဒေ၊ ၂၀၁၃, chapter (3), page (3-33) 2. ကူးစက်ရောဂါများကာကွယ်နှိမ်နင်းရေးဥပဒေ၊၁၉၉၅(ပုဒ်မ ၃(က) (c)၊ ၄၊၁၁၊), chapter (3), page (3-34) 3. ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးစည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များဥပဒေ၊ ၂၀၁၈ , chapter(3), page (3-35)

စဉ်	သုံးသပ်အကြံပြုချက်များ	ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ချက်များ
	<ol style="list-style-type: none"> 3. ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးစည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များဥပဒေ၊ ၂၀၁၈ 4. လုပ်ငန်းခွင်ဘေးအန္တရာယ် ကင်းရှင်းရေးနှင့်ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာဥပဒေ၊ ၂၀၁၉ 5. တီထွင်မှု မူပိုင်ခွင့်ဥပဒေ ၊ ၂၀၁၉ 6. ယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်ဒေသများကာကွယ်ထိန်းသိမ်းရေးဥပဒေ၊ ၂၀၁၉ 7. ကုန်အမှတ်တံဆိပ်မူပိုင်ခွင့်ဥပဒေ၊ ၂၀၁၉ 8. စက်မှုဒီဇိုင်းမူပိုင်ခွင့်ဥပဒေ၊ ၂၀၁၉ 9. စားသုံးသူကာကွယ်ရေးဥပဒေ၊ ၂၀၁၄ 10. နယ်နိမိတ်တိုင်းတာပိုင်းခြားသတ်မှတ်ရေးဥပဒေ၊ ၂၀၁၉ 11. အခွန်ဆိုင်ရာ စီမံအုပ်ချုပ်မှုဥပဒေ၊ ၂၀၁၉ 12. ပြည်ထောင်စု၏အခွန်ကောက်ဥပဒေ၊ ၂၀၁၉ 13. စာချုပ်စာတမ်းများ မှတ်ပုံတင်ဥပဒေ၊ ၂၀၁၈ 14. အပင်မျိုးသစ် အကာကွယ်ပေးရေးဥပဒေ၊ ၂၀၁၉ 15. မြေသိမ်းဆည်းခြင်း၊ ပြန်လည်နေရာချထားခြင်းနှင့်ပြန်လည်ထူထောင်ခြင်းဆိုင်ရာဥပဒေ၊ ၂၀၁၉ 	<ol style="list-style-type: none"> 4. လုပ်ငန်းခွင်ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးနှင့် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာဥပဒေ ၊ ၂၀၁၉, chapter (3), page (3-35) 5. တီထွင်မှု မူပိုင်ခွင့်ဥပဒေ ၊ ၂၀၁၉, chapter (3), page (3-37) 6. ယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်ဒေသများကာကွယ်ထိန်းသိမ်းရေးဥပဒေ၊ ၂၀၁၉, chapter (3), page (3-39) 7. ကုန်အမှတ်တံဆိပ်မူပိုင်ခွင့်ဥပဒေ၊ ၂၀၁၉, chapter (3), page (3-40) 8. စက်မှုဒီဇိုင်းမူပိုင်ခွင့်ဥပဒေ၊ ၂၀၁၉, chapter (3), page (3-45) 9. စားသုံးသူကာကွယ်ရေးဥပဒေ၊ ၂၀၁၄, chapter (3), page (3-49) 10. နယ်နိမိတ်တိုင်းတာပိုင်းခြားသတ်မှတ်ရေးဥပဒေ၊ ၂၀၁၉, chapter (3), page (3-50) 11. အခွန်ဆိုင်ရာ စီမံအုပ်ချုပ်မှုဥပဒေ၊ ၂၀၁၉, chapter (3), page (3-51) 12. ပြည်ထောင်စု၏အခွန်ကောက်ဥပဒေ၊ ၂၀၁၉, chapter (3), page (3-54) 13. စာချုပ်စာတမ်းများ မှတ်ပုံတင်ဥပဒေ၊ ၂၀၁၈, chapter (3), page (3-56) 14. အပင်မျိုးသစ် အကာကွယ်ပေးရေးဥပဒေ၊ ၂၀၁၉, chapter (3), page (3-57) 15. မြေသိမ်းဆည်းခြင်း၊ ပြန်လည်နေရာချထားခြင်းနှင့်ပြန်လည်ထူထောင်ခြင်းဆိုင်ရာဥပဒေ၊ ၂၀၁၉, chapter (3), page (3-60)

စဉ်	သုံးသပ်အကြံပြုချက်များ	ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ချက်များ
၆။	<p>စီမံကိန်းအကြောင်းအရာ ဖော်ပြချက် အခန်းတွင်</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. ရင်းနှီးမြုပ်နှံမှု အချိုး၊ စီမံကိန်းလုပ်ငန်း ဖြစ်ပေါ်လာပုံ (Project Background) တို့အား ထည့်သွင်းဖော်ပြရန်၊ 2. စီမံကိန်းကြောင့် သက်ရောက်မှုရှိသည့် ဧရိယာအား ဆန်းစစ်ဖော်ပြရန်၊ 3. စီမံကိန်းတည်ဆောက်ရေးအဆင့်၊ လုပ်ငန်းလည်ပတ်သည့် အဆင့်တို့နှင့် ဆက်စပ်နေသော အခြားစီမံကိန်းများ သို့မဟုတ် ဖွံ့ဖြိုးရေး လုပ်ငန်းများအား ဆန်းစစ်ဖော်ပြရန်၊ 4. မြန်မာနိုင်ငံ ရင်းနှီးမြုပ်နှံမှု ကော်မရှင်၏ သဘောထားမှတ်ချက်တွင် စီမံကိန်း၏ မြေဧရိယာအတွက် (၄)ဧကကို ငှားရမ်း၍ လုပ်ငန်းအား ဆောင်ရွက်မည် ဖြစ်ကြောင်းနှင့် အစီရင်ခံစာ၏ စာမျက်နှာ (၄-၁)တွင် စီမံကိန်းမြေဧရိယာ (၆.၂)ဧကရှိကြောင်း ဖော်ပြချက်အရ ကွဲလွဲမှုအား ပြန်လည် ဆန်းစစ် ဖော်ပြရန်၊ 	<ol style="list-style-type: none"> 1. ရင်းနှီးမြုပ်နှံမှု အချိုး၊ စီမံကိန်းလုပ်ငန်း ဖြစ်ပေါ်လာပုံ (Project Background) တို့အား Chapter (4), Section (4.2), Pg (4-3) တွင် ဖော်ပြထားပါသည်။ 2. စီမံကိန်းကြောင့် သက်ရောက်မှုရှိသည့် ဧရိယာအား Chapter (4), Section 4.3, pg (4-4 to 4-6) တွင်ဖော်ပြထားပါသည်။ 3. စီမံကိန်းတည်ဆောက်ရေးအဆင့်၊ လုပ်ငန်းလည်ပတ်သည့် အဆင့်တို့နှင့်ဆက် စပ်နေသော အခြားစီမံကိန်းများ သို့မဟုတ် ဖွံ့ဖြိုးရေး လုပ်ငန်းများအား Chapter (4), Section 4.3.1, pg (4-7 to 4-10) တွင်ဖော်ပြထားပါသည်။ 4. မြန်မာနိုင်ငံ ရင်းနှီးမြုပ်နှံမှု ကော်မရှင်၏ သဘောထားမှတ်ချက်တွင် စီမံကိန်း၏ မြေဧရိယာအတွက် (၄)ဧကကို ငှားရမ်း၍ လုပ်ငန်းအား ဆောင်ရွက်မည် ဖြစ်ကြောင်းနှင့် အစီရင်ခံစာ၏ စာမျက်နှာ (၄-၁)တွင် စီမံကိန်းမြေဧရိယာ (၄)ဧကရှိကြောင်း ပြန်လည် ဆန်းစစ် ဖော်ပြထားပါသည်။

စဉ်	သုံးသပ်အကြံပြုချက်များ	ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ချက်များ
	<p>5. စီမံကိန်းလုပ်ငန်း စတင်လည်ပတ်သည့် အချိန်ကာလ တို့အား ထည့်သွင်း ဖော်ပြရန်။</p> <p>6. Wastewater Treatment Tank ၏ Layout Plan အား ထည့်သွင်း ဖော်ပြရန်နှင့် ပြန်လည်သန့်စင်သည့် နည်းစနစ်၊ သန့်စင်နိုင်သည့် ပမာဏ၊ သန့်စင်ရာတွင် အသုံးပြုသည့် ဓါတုပစ္စည်းအမျိုးအစား၊ ရယူသည့် အရင်းအမြစ်၊ အသုံးပြုသည့် အချိုးအဆ/ပမာဏ၊ စွန့်ပစ်ရေ စီမံခန့်ခွဲသည့် နည်းလမ်း/ နည်းစနစ်များအား ထည့်သွင်း ဖော်ပြရန်။</p>	<p>5. စီမံကိန်းလုပ်ငန်း စတင်လည်ပတ်သည့် အချိန်ကာလ တို့အား Chapter (4), Section 4.2.3, pg (4-4) တွင်ဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>6. အဆိုပြုထားသည့် စက်ရုံ၏ လည်ပတ်မှုကို လက်ရှိတွင် ရပ်ဆိုင်းထားပါသည်။ ထို့ကြောင့် ရေဆိုးသန့်စင်ရေးစနစ် မရှိပါ။ သို့ရာတွင် စက်ရုံပုံမှန် ပြန်လည်လည်ပတ်ပါက၊ မုန့်လုပ်ငန်းစက်ရုံ၏ လုပ်ငန်းစဉ်အဆင့်တွင် ရေအသုံးပြုမှု သဘောသဘာဝအရ စွန့်ထုတ်သော ရေဆိုးထွက်ရှိမှု ပမာဏသည် အနည်းငယ်မျှသာ ဖြစ်နိုင်ပါသည်။ ထို့ကြောင့် စက်ရုံလည်ပတ်မှုမှ ရေဆိုးစွန့်ထုတ်မှုနည်းပါးပါသည်။ အများပြည်သူသုံး ရေမြောင်းထဲသို့ စီးဝင်မည့် စွန့်ထုတ်ရေများမှာ ရေချိုးခန်း၊ စားဖိုဆောင်နှင့် မြေပေါ်ရေများမှ ထွက်ရှိသော Greywater များသာ ရှိပါသည်။ အဆိုပါ ထွက်ရှိလာမည့် Greywater သန့်စင်သည့်နည်းလမ်းကိုလည်း Chapter (4), Section 4.6.2.3, pg (4-20 to 4-21) တွင်ဖော်ပြထားပါသည်။</p>
	<p>7. တည်ဆောင်ခြင်းစတင်သည့် အချိန်ကာလနှင့် ပြီးစီးသည့်အချိန်ကာလ တို့အား ထည့်သွင်းဖော်ပြရန်။</p>	<p>7. တည်ထောင်ခြင်းစတင်သည့် အချိန်ကာလနှင့် ပြီးစီးသည့် အချိန်ကာလတို့ကို Chapter (4), Section 4.2.3, pg (4-4) တွင်ဖော်ပြထားပါသည်။</p>
	<p>8. စီမံကိန်းတည်ဆောက်ရေးအတွက် အသုံးပြုသည့် အလုပ်သမား အရေအတွက်များအား ပြန်လည် ဆန်းစစ်ဖော်ပြရန်။</p>	<p>8. စီမံကိန်းတည်ဆောက်ရေးအတွက် အသုံးပြုသည့် အလုပ်သမား အရေအတွက် များအား Chapter (4), Table 4.2, pg (4-18)</p>

စဉ်	သုံးသပ်အကြံပြုချက်များ	ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ချက်များ
	<p>9. စီမံကိန်းလုပ်ငန်း စတင်လည်ပတ်ခဲ့သည့် အချိန်ကာလအား ထည့်သွင်းဖော်ပြရန်၊</p> <p>10. စီမံကိန်းလုပ်ငန်း၏ ရေမြောင်းစနစ်၊ အဆောက်အဦတည်ရှိမှု အခြေအနေပြ Layout Plan အား ထည့်သွင်း ဖော်ပြရန်။</p> <p>11. စီမံကိန်းလုပ်ငန်းတွင် အသုံးပြုသည့် လောင်စာအမျိုးအစား၊ ရယူသည့် အရင်းအမြစ်၊ သိုလှောင်ထားရှိမှု အခြေအနေများအား ထည့်သွင်းဖော်ပြရန်၊</p> <p>12. ဘွိုင်လာအတွက် အသုံးပြုသည့် လောင်စာအမျိုးအစား၊ ဘွိုင်လာနှင့်ပတ်သက်သည့် အချက်အလက်များ၊ လောက်စာရယူသည့် အရင်းအမြစ်၊ သိုလှောင်ထားရှိမှု အခြေအနေများအား ထည့်သွင်းဖော်ပြရန်နှင့် ထင်း သို့မဟုတ် ကျောက်မီးသွေး သို့မဟုတ် စပါးခွံ သို့မဟုတ် လွှစာမှုန့် စသည်တို့အား အသုံးပြုသည့် ဘွိုင်လာဖြစ်ပါက မီးခိုးခေါင်းတိုင်</p>	<p>တွင်ပြန်လည်ဆန်းစစ် ဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>9.စီမံကိန်းလုပ်ငန်း စတင်လည်ပတ်ခဲ့သည့် အချိန်ကာလအား Chapter (4), Section 4.2.3, pg (4-4) တွင်ဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>10.စီမံကိန်းလုပ်ငန်း၏ ရေမြောင်းစနစ်၊ အဆောက်အဦတည်ရှိမှု အခြေအနေပြ Layout Plan အား Chapter (4), Figure 4.26, pg (4-32) တွင်ဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>11.စီမံကိန်းလုပ်ငန်းတွင် အသုံးပြုသည့် လောင်စာအမျိုးအစား၊ ရယူသည့် အရင်းအမြစ်၊ သိုလှောင်ထားရှိမှု အခြေအနေများအား Chapter (4), Section 4.6.2.1, pg (4-19) တွင်ဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>12.အဆိုပြုစက်ရုံသည် ဘွိုင်လာ အသုံးပြုမှုမရှိပါ။</p>

စဉ်	သုံးသပ်အကြံပြုချက်များ	ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ချက်များ
	<p>အမြင့်၊ ပြာမှုန့်များ ပျံ့လွင့်မှု မရှိစေရေး ဆောင်ရွက်ထားသည့် အစီအမံများအား ထည့်သွင်း ဖော်ပြရန်။</p> <p>13. Biscuit, Cracker, Sandwich နှင့် Cookie စသည့် ကုန်ချော တစ်မျိုးစီ၏ ထုတ်လုပ်သည့် နည်းစနစ်အဆင့်ဆင့်နှင့် အသုံးပြုသည့် ကုန်ကြမ်း အမျိုးအစား၊ ပမာဏ၊ ရယူသည့် အရင်းအမြစ်၊ သိုလှောင်ထားရှိသည့် နည်းလမ်းများအား ထည့်သွင်း ဖော်ပြရန်။</p> <p>14. Sheeting and Cutting Method နှင့် Rotary Moulding အဆင့်များအား အသေးစိတ် ရှင်းလင်းဖော်ပြရန်။</p> <p>15. Biscuit, Cracker, Sandwich နှင့် Cookie စသည့် ကုန်ချောအမျိုးအစား (၄)ခုလုံး၏ နေ့စဉ်/လစဉ်/နှစ်စဉ် ထုတ်လုပ်မှု ပမာဏများအား ထည့်သွင်းဖော်ပြရန်။</p>	<p>13. Biscuit, Cracker, Sandwich နှင့် Cookie စသည့် ကုန်ချော တစ်မျိုးစီ၏ ထုတ်လုပ်သည့် နည်းစနစ်အဆင့်ဆင့်တို့အား Chapter (4), Figure (4-22 to 4-25), pg (4-28 to 4-30) တွင်ဖော်ပြထားပါသည်။ အဆိုပြုစက်ရုံသည် လက်ရှိအချိန်တွင် ယာယီရပ်နားထားပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ စက်ရုံပုံမှန် ပြန်လည်လည်ပတ်သည့် အချိန်တွင် ထုတ်ကုန်ပစ္စည်းတစ်မျိုးစီ၏ အသုံးပြု သည့် ကုန်ကြမ်းအမျိုးအစား၊ ပမာဏ၊ ရယူသည့် အရင်းအမြစ်၊ သိုလှောင် ထားရှိသည့် နည်းလမ်းများအား ထပ်မံဖော်ပြပေးနိုင်မည် ဖြစ်ပါသည်။</p> <p>14. Sheeting and Cutting Method နှင့် Rotary Moulding အဆင့်များအား Chapter (4), Section 4.7.2 to 4.7.3 , pg (4-26 to 4-27) တွင်အသေးစိတ် ရှင်းလင်းဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>15. အဆိုပြုစက်ရုံသည် လက်ရှိအချိန်တွင် ယာယီရပ်နားထားပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ စက်ရုံပုံမှန်ပြန်လည် လည်ပတ်သည့် အချိန်တွင် Biscuit, Cracker, Sandwich နှင့် Cookie စသည့် ကုန်ချောအမျိုးအစား (၄)ခုလုံး၏ နေ့စဉ်/လစဉ်/နှစ်စဉ် ထုတ်လုပ်မှု ပမာဏ များအား ထပ်မံဖော်ပြသွားမည်</p>

စဉ်	သုံးသပ်အကြံပြုချက်များ	ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ချက်များ
	<p>16. ကုန်ကြမ်း၊ ကုန်ချောများအား သိုလှောင်ထားသည့် နည်းစနစ်များ၊ စီမံဆောင်ရွက်သည့် နည်းလမ်းများ၊ မှတ်တမ်းဓါတ်ပုံများဖြင့် ဖော်ပြရန်။</p> <p>17. တစ်နှစ်စက်လည်ပတ်သည့် ရက်အား ထည့်သွင်းဖော်ပြရန်။</p> <p>18. ကုန်တင်ကုန်ချခြင်းနှင့် စီမံကိန်းလုပ်ငန်းတွင် အသုံးပြုသည့် ယာဉ်ယန္တရားအမျိုးအစား၊ အရေအတွက်များအား ဆန်းစစ်ဖော်ပြရန်။</p> <p>19. စီမံကိန်း လုပ်ငန်း အဆင့်ဆင့်မှ ထွက်ရှိသည့် စွန့်ပစ်ရေပမာဏ၊ ထွက်ရှိသည့် နေရာ၊ ပြန်လည်သန့်စင်သည့် နည်းစနစ်၊ သန့်စင်နိုင်သည့် ပမာဏ၊ သန့်စင်ရာတွင် အသုံးပြုသည့် ဓါတုပစ္စည်း အမျိုးအစား၊ ရယူသည့် အရင်းအမြစ်၊ အသုံးပြုသည့် အချိုးအဆ/ ပမာဏ၊ စွန့်ပစ်ရေ စီမံခန့်ခွဲသည့် နည်းလမ်း/ နည်းစနစ်များအား ဆန်းစစ် ဖော်ပြရန်။</p>	<p>ဖြစ်ပါသည်။</p> <p>16.အဆိုပြုစက်ရုံသည် လက်ရှိအချိန်တွင် ယာယီရပ်နားထားပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ စက်ရုံပုံမှန်ပြန်လည် လည်ပတ်သည့် အချိန်တွင် ကုန်ကြမ်း၊ ကုန်ချောများအား သိုလှောင်ထားသည့် နည်းစနစ်များ၊ စီမံဆောင်ရွက်သည့် နည်းလမ်းများ၊ မှတ်တမ်းဓါတ်ပုံများအား ထပ်မံဖော်ပြသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။</p> <p>17.တစ်နှစ်စက်လည်ပတ်သည့် ရက်အား Chapter (4), Section 4.6.1.4, pg (4-18) တွင်ဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>18.ကုန်တင်ကုန်ချခြင်းနှင့် စီမံကိန်းလုပ်ငန်းတွင် အသုံးပြုသည့် ယာဉ်ယန္တရား အမျိုးအစား၊ အရေအတွက်များအား Chapter (4), Table 4.7, pg (4-31) တွင်ဆန်းစစ်ဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>19.အဆိုပြုစက်ရုံသည် လက်ရှိအချိန်တွင် ယာယီရပ်နားထားပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ စက်ရုံပုံမှန်ပြန်လည် လည်ပတ်သည့် အချိန်တွင် စီမံကိန်း လုပ်ငန်း အဆင့်ဆင့်မှ ထွက်ရှိသည့် စွန့်ပစ်ရေပမာဏ၊ ထွက်ရှိသည့် နေရာ၊ ပြန်လည်သန့်စင်သည့် နည်းစနစ်၊ သန့်စင်နိုင်သည့် ပမာဏ၊ သန့်စင်ရာတွင် အသုံးပြုသည့် ဓါတုပစ္စည်း အမျိုးအစား၊ ရယူသည့် အရင်းအမြစ်။</p>

စဉ်	သုံးသပ်အကြံပြုချက်များ	ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ချက်များ
	<p>20. စီမံကိန်းလုပ်ငန်းမှ ထွက်ရှိသည့် ဘေးအန္တရာယ်ရှိ စွန့်ပစ်ပစ္စည်း (အစိုင်အခဲ၊အရည်၊အငွေ့) အမျိုးအစားများ၊ ထွက်ရှိသည့် နေရာများ၊ စီမံဆောင်ရွက်သည့် အစီအစဉ်များအား ထည့်သွင်းဖော်ပြရန်၊</p> <p>21. စီမံကိန်းလုပ်ငန်း အဆင့်ဆင့်မှ ထွက်ရှိသည့် စွန့်ပစ်အစိုင်အခဲ အမျိုးအစားများ၊ပမာဏများအား ဆန်းစစ်ဖော်ပြရန်နှင့်စွန့်ပစ်အစိုင်အခဲများအားစွန့်ပစ်ခြင်းမပြုမီ သိုလှောင်ထားရှိပါက သိုလှောင်သည့်နည်းလမ်း၊စွန့်ပစ်သည့်အစီအစဉ်များ၊ စွန့်ပစ်ပစ္စည်းစီမံခန့်ခွဲသည့်နည်းစနစ်အားထည့်သွင်းဖော်ပြ ရန်၊</p> <p>22. မိလ္လာစွန့်ပစ်ရေများအား စီမံဆောင်ရွက်သည့် အစီအစဉ်အား ထည့်သွင်း ဖော်ပြရန်။</p> <p>23. စွန့်ပစ်ရေမြောင်း စီမံဆောင်ရွက်သည့် နည်းစနစ်များအား</p>	<p>အသုံးပြုသည့် အမျိုးအစား/ ပမာဏ၊ စွန့်ပစ်ရေ စီမံခန့်ခွဲသည့် နည်းလမ်း/ နည်းစနစ်များအား ထပ်မံဖော်ပြသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။</p> <p>20.စီမံကိန်းလုပ်ငန်းမှ ထွက်ရှိသည့် ဘေးအန္တရာယ်ရှိ စွန့်ပစ်ပစ္စည်း (အစိုင်အခဲ၊အရည်၊အငွေ့) အမျိုးအစားများ၊ ထွက်ရှိသည့် နေရာများ၊ စီမံဆောင်ရွက်သည့် အစီအစဉ်များအား Chapter (4), Section 4.9, pg (4-36 to 4-41) တွင်ဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>21.စီမံကိန်းလုပ်ငန်း အဆင့်ဆင့်မှ ထွက်ရှိသည့် စွန့်ပစ်အစိုင်အခဲ အမျိုးအစားများ၊ ပမာဏများအား နှင့်စွန့်ပစ်အစိုင်အခဲများအား စွန့်ပစ်ခြင်းမပြုမီ သိုလှောင်ထားရှိသည့်နည်းလမ်း၊ စွန့်ပစ်သည့် အစီအစဉ်များ၊ စွန့်ပစ်ပစ္စည်းစီမံခန့်ခွဲသည့် နည်းစနစ်အား Chapter (4), Section 4.8, pg (4-32 to 4-35) တွင်ဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>22.မိလ္လာစွန့်ပစ်ရေများအား စီမံဆောင်ရွက်သည့် အစီအစဉ်အား Chapter (4), Section 4.6.2.4 , pg (4-21) တွင်ဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>23.စွန့်ပစ်ရေမြောင်း စီမံဆောင်ရွက်သည့် နည်းစနစ်များအား Chapter (4),</p>

စဉ်	သုံးသပ်အကြံပြုချက်များ	ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ချက်များ
	<p>ထည့်သွင်း ဖော်ပြရန်။</p> <p>24. အဆိုပြုစီမံကိန်းအတွက် ကုန်ကြမ်းအသုံးပြုမှု၊ ရေအရင်းအမြစ်၊ စွမ်းအင် အရင်းအမြစ်၊ ထုတ်လုပ်သည့် ဒီဇိုင်းများနှင့်ပတ်သက်၍ ကြောင်းကျိုးညီညွတ်မှုရှိသော အခြားဆောင်ရွက်နိုင်သည့် နည်းလမ်းများကို ထပ်မံ ထည့်သွင်း ဆန်းစစ် ဖော်ပြရန်။</p>	<p>Figure 4.26, pg (4-32) တွင်ဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>24.အဆိုပြုစီမံကိန်းအတွက် ကုန်ကြမ်းအသုံးပြုမှု၊ ရေအရင်းအမြစ်၊ စွမ်းအင် အရင်းအမြစ်၊ ထုတ်လုပ်သည့် ဒီဇိုင်းများနှင့်ပတ်သက်၍ ကြောင်းကျိုးညီညွတ်မှုရှိသော အခြားဆောင်ရွက်နိုင်သည့် နည်းလမ်းများကို Chapter (4), Section 4.10 pg (4-41 to 4-42)တွင် ထပ်မံ ထည့်သွင်း ဆန်းစစ် ဖော်ပြထားပါသည်။</p>
၇။	<p>ပတ်ဝန်းကျင်နှင့်လူမှုရေးဆိုင်ရာ အခြေခံအချက်အလက်များ</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. စီမံကိန်းတည်ရှိရာ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၏ နောက်ဆုံး ကောက်ယူရရှိသည့် လက်ရှိပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာအခြေခံအချက်အလက်များနှင့် မှီငြမ်းကိုးကားရန် လိုအပ်သည့် Secondary Data များအားထည့်သွင်းဖော်ပြရန်၊ 2. Baseline Gas Quality များကို ဖော်ပြရာတွင် Parameter တစ်ခုစီ သို့မဟုတ် အားလုံး၏ Unit များအား ပြန်လည်ဆန်းစစ်ဖော်ပြရန်၊ 	<ol style="list-style-type: none"> 1. စီမံကိန်းတည်ရှိရာ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၏ နောက်ဆုံးကောက်ယူရရှိသည့် လက်ရှိပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာအခြေခံအချက်အလက်များနှင့် မှီငြမ်းကိုးကားရန် လိုအပ်သည့် Secondary Data များအား Chapter (5), Section 5.7, pg (5-39 to 5-44) တွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြထားပါသည်။ 2. Baseline Gas Quality များကို ဖော်ပြရာတွင် Parameter တစ်ခုစီ သို့မဟုတ် အားလုံး၏ Unit များအား Chapter (5), Table 5.7, pg (5-13) တွင်

စဉ်	သုံးသပ်အကြံပြုချက်များ	ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ချက်များ
	<p>3. လေအရည်အသွေး တိုင်းတာသည့် နေရာရွေးချယ်သတ်မှတ်ရသည့် အကြောင်းအရင်းအား ထည့်သွင်းဖော်ပြရန်နှင့် လေအရည်အသွေး တိုင်းတာရရှိသည့် တန်ဖိုးများသည် Guideline ထက်ကျော် လွန်ရသည့် အကြောင်းအရင်းအား ဆန်းစစ်ဖော်ပြရန်၊</p> <p>4. ဆူညံသံ တိုင်းတာသည့် နေရာရွေးချယ် သတ်မှတ်ရသည့် အကြောင်းအရင်းအား ထည့်သွင်းဖော်ပြရန်နှင့်ဆူညံသံတိုင်းတာ ရရှိသည့် တန်ဖိုးများသည် Guideline ထက်ကျော်လွန်ရသည့် အကြောင်းအရင်းအား ဆန်းစစ်ဖော်ပြရန်၊</p> <p>5. လုပ်ငန်းအနီးဝန်းကျင်ရှိ စီးပွားရေးဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ၊ လူ မှုရေးဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ၊ ပညာရေးဆိုင်ရာ အချက်အလက် များ၊ ယဉ်ကျေးမှုဆိုင်ရာအချက်အလက်များနှင့် ဒေသရင်းအပင်နှင့်တိရစ္ဆာန်များ၏ အချက်အလက်များ၊ Wind Speed, Wind Direction များအားဆန်းစစ်ထည့်သွင်းဖော်ပြရန်၊</p>	<p>ပြန်လည်ဆန်းစစ်ဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>3. လေအရည်အသွေး တိုင်းတာသည့် နေရာရွေးချယ်သတ်မှတ်ရသည့် အကြောင်း အရင်းအား Chapter (5), Section 5.2.1 (a),(b),(c), (d), pg (5-5,5-6,5-8,5-10) တို့တွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြထားပါသည်။ လေအရည်အသွေးတိုင်းတာရရှိသည့် တန်ဖိုးများ သည် Guideline ထက်ကျော်လွန်ရသည့် အကြောင်းအရင်းအား Chapter (5), Table 5.3, 5.4, 5.5, 5.6, pg (5-5, 5-7, 5-9, 5-11) တွင်ဆန်းစစ်ဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>4. ဆူညံသံ တိုင်းတာသည့် နေရာရွေးချယ် သတ်မှတ်ရသည့် အကြောင်းအရင်းအား Chapter (5), Section 5.3.2 (a),(b),(c),(d), pg (5-16,5-17,5-18,5-19) တို့တွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြထားပါသည်။ ဆူညံသံတိုင်းတာ ရရှိသည့် တန်ဖိုးများသည် Guideline ထက်ကျော်လွန်ရသည့် အကြောင်းအရင်းအား Chapter (5), Table 5.15, pg (5-18) တွင်ဆန်းစစ်ဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>5. လုပ်ငန်းအနီးဝန်းကျင်ရှိ စီးပွားရေးဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ၊ လူမှုရေးဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ၊ ပညာရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ၊ ယဉ်ကျေးမှုဆိုင်ရာအချက် အလက်များနှင့် ဒေသရင်းအပင်နှင့်တိရစ္ဆာန်များ၏ အချက်အလက်များအား Chapter (5), Section 5.6.5, pg (5-38) တွင် ခြုံငုံ၍ထည့်သွင်းဖော်ပြထားပါသည်။ ပတ်ဝန်းကျင်နှင့် လူမှုရေးဆိုင်ရာ အသေးစိတ် အချက်အလက်များကို Chapter (10)</p>

စဉ်	သုံးသပ်အကြံပြုချက်များ	ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ချက်များ
	<p>6. စွန့်ပစ်အမှိုက်များနှင့်ပတ်သက်၍ ဖော်ပြချက်များအား စီမံကိန်းအကြောင်းအရာ ဖော်ပြချက်အခန်းတွင် ပြောင်းလဲဖော်ပြရန်၊</p> <p>7. ရေအရည်အသွေး ကောက်ယူသည့်နေရာရွေးချယ် သတ်မှတ်ရသည့် အကြောင်းအရင်း၊ကောက်ယူခွဲသည့်နေရာ၏ Latitude , Longitude အမှတ်များ (သို့မဟုတ်) သင့်တော်သော ဖော်ပြချက်များဖြင့်ထည့်သွင်းဖော်ပြရန်၊</p> <p>8. ရေအရည်အသွေးတိုင်းတာရရှိသည့် တန်ဖိုးများသည် Guideline ထက်ကျော်လွန်ရသည့်အကြောင်းအရင်းအားဆန်းစစ်ဖော်ပြရန်၊</p>	<p>တွင် ဖော်ပြထားပါသည်။ Wind Speed,Wind Direction များအား Chapter (5), Table 5.3, 5.4, 5.5, 5.6, pg (5-5, 5-7, 5-9, 5-11) တို့တွင် ဆန်းစစ်ဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>6. စွန့်ပစ်အမှိုက်များနှင့်ပတ်သက်၍ ဖော်ပြချက်များအား စီမံကိန်း အကြောင်းအရာ ဖော်ပြချက်အခန်းတွင် ပြောင်းလဲဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>7. ရေအရည်အသွေး ကောက်ယူသည့်နေရာရွေးချယ် သတ်မှတ်ရသည့် အကြောင်းအရင်းအား Chapter (5), Section 5.6.1, 5.6.4, pg (5-28, 5-34) တို့တွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြထားပါသည်။ ကောက်ယူခွဲသည့်နေရာ၏ Latitude , Longitude အမှတ်များကို Chapter (5), Section 5.6.3, 5.6.4 pg (5-29, 5-34) တို့တွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>8. ရေအရည်အသွေးတိုင်းတာရရှိသည့် တန်ဖိုးများသည် Guideline ထက်ကျော်လွန် ရသည့်အကြောင်းအရင်းအား Chapter (5), Section 5.6.3, 5.6.4 pg (5-29, 5-34) Table 5.20, 5.21, pg (5-31, 5-36) တို့တွင် ဆန်းစစ်ဖော်ပြထားပါသည်။</p>
၈။	<p>ပတ်ဝန်းကျင်နှင့်လူမှုစီးပွားရေးအပေါ်သက်ရောက်မှုများနှင့် လျော့နည်းစေရန်ဆောင်ရွက်မည့်လုပ်ငန်းများ</p> <p>1. သဘောထားမှတ်ချက်ပေးရန်မရှိပါ။</p>	<p>ပတ်ဝန်းကျင်နှင့်လူမှုစီးပွားရေးအပေါ် သက်ရောက်မှုများနှင့် လျော့နည်းစေရန်ဆောင်ရွက်မည့်လုပ်ငန်းများ</p> <p>1. _____</p>

စဉ်	သုံးသပ်အကြံပြုချက်များ	ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ချက်များ
	<p>2. စာမျက်နှာ(၆-၁၅)တွင် ဖော်ပြထားသည့် လေအရည် အသွေးအတွက်လျှော့ချမည့်အစီအစဉ်တွင်ဖော်ပြထား သည့် Grinding Process အားထုတ်လုပ်သည့် လုပ်ငန်း စဉ်တွင်ပါဝင်ခြင်းမရှိပါသဖြင့် ပြန်လည်ဆန်းစစ်ဖော်ပြ ရန်၊</p> <p>3. ဘွိုင်လာနှင့်ပတ်သက်၍သက်ရောက်နိုင်ခြေများ၊သိသာထင်ရှား သော သက်ရောက်မှုအဆင့်များ၊သက်ရောက်မှု ကြောင့်ဖြစ်လာနိုင်သည့်အခြေအနေများနှင့်လျှော့ချမည့် အစီအစဉ်များအားထည့်သွင်းဖော်ပြရန်၊</p> <p>4. လက်ရှိစီမံကိန်းလုပ်ငန်းလည်ပတ်သည့် အဆင့်ရှိလေ အရည်အသွေး၊ထုတ်လွှတ်အခိုးအငွေ့အရည်အသွေးများအားတိုင်းတာဖော်ပြရန်နှင့် တိုင်းတာရာတွင်တိုင်းတာ သည့်စက်ကရိယာ၏အသေးစိတ်အချက်အလက်များ၊နေ ရာ၊နည်းလမ်း၊ရွေးချယ်ရသည့်အကြောင်းအရင်းများအား ထည့်သွင်းဖော်ပြရန်၊</p> <p>5. တိုင်းတာရရှိသည့်တန်ဖိုးများသည်သတ်မှတ်စံချိန်စံညွှန်း များထက်ကျော်လွန်နေပါကလျှော့ချမည့်အစီအစဉ်များ</p>	<p>2. စာမျက်နှာ(၆-၁၅)တွင် ဖော်ပြထားသည့် လေအရည်အသွေးအတွက် လျှော့ ချမည့်အစီအစဉ်တွင်ဖော်ပြထားသည့် Grinding Process သည် ထုတ်လုပ် သည့် လုပ်ငန်းစဉ်တွင် ပါဝင်ခြင်းမရှိပါသဖြင့် ပြန်လည်ဆန်းစစ်ဖော်ပြ ထားပါသည်။</p> <p>3. အဆိုပြုစက်ရုံသည် ဘွိုင်လာ အသုံးပြုမှု မရှိပါ။</p> <p>4. လက်ရှိစီမံကိန်း လုပ်ငန်းလည်ပတ်သည့် အဆင့်ရှိလေ အရည်အသွေး၊ ထုတ်လွှတ် အခိုးအငွေ့ အရည်အသွေးများအား တိုင်းတာဖော်ပြခြင်းနှင့် တိုင်းတာရာတွင် တိုင်းတာသည့် စက်ကရိယာ၏ အသေးစိတ်အချက် အလက်များ၊ နေရာ၊ နည်းလမ်း၊ ရွေးချယ်ရသည့် အကြောင်းအရင်းများအား annex (A) နှင့် Chapter (5), Section 5.2.1 (a),(b),(c), (d), pg (5-5,5-6,5-8,5-10) တို့တွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>5. တိုင်းတာရရှိသည့်တန်ဖိုးများသည်သတ်မှတ်စံချိန်စံညွှန်း များထက်ကျော်လွန် နေပါကလျှော့ချမည့်အစီအစဉ်များ အား Chapter (6), Section 6.1.1.3,</p>

စဉ်	သုံးသပ်အကြံပြုချက်များ	ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ချက်များ
	<p>အားထည့်သွင်းဖော်ပြရန်နှင့်သတ်မှတ်စံချိန်စံညွှန်းထက် ကျော်လွန်ရသည့်အကြောင်းအရင်းအားဆန်းစစ်ဖော်ပြ ရန်၊</p> <p>6. ဆန်းစစ်တိုင်းတာခြင်းပြုလုပ်သည့်နေရာများအားကိုဩဒိနိတ်အမှတ်များဖြင့်ထည့်သွင်းဖော်ပြရန်၊</p> <p>7. လျော့ချခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်မည့်အဖွဲ့အစည်း တွင် ပါဝင်သည့်အဖွဲ့ဝင်များ၊ တာဝန်ဝတ္တရားများ၊ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မည့်အချိန်ဇယားများ၊ အသုံးပြုရန်လျာထားသည့်ရန်ပုံငွေသည်လုံလောက်ခြင်း မရှိပါက ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့် အစီအစဉ်များအား ထည့်သွင်းဖော်ပြရန်။</p> <p>8. စာမျက်နှာ (၆-၁၆) တွင် ဖော်ပြထားသည့် ဆူညံသံ အရည်အသွေးအပေါ် သက်ရောက်နိုင်ခြေများတွင်ဖော် ပြထားသည့် Grinding Process အားထုတ်လုပ်သည့် လုပ်ငန်းစဉ်တွင် မတွေ့ရှိရသဖြင့် ပြန်လည်ဆန်းစစ်</p>	<p>pg 6-3 တွင်ထည့်သွင်းဖော်ပြထားပါသည်။ သတ်မှတ်စံချိန်စံညွှန်းထက် ကျော်လွန်ရသည့်အကြောင်းအရင်းအား Chapter (5), Table 5.3, 5.4, 5.5, 5.6, pg (5-5, 5-7, 5-9, 5-11) တွင်ဆန်းစစ်ဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>6. ဆန်းစစ်တိုင်းတာခြင်း ပြုလုပ်သည့်နေရာများအားကိုဩဒိနိတ်အမှတ်များဖြင့် Chapter (5), Table 5.1, pg (5-2) တွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>7. လျော့ချခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်မည့်အဖွဲ့အစည်းတွင် ပါဝင်သည့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ တာဝန်ဝတ္တရားများ၊ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်မည့်အချိန်ဇယားများ၊ အသုံးပြုရန် လျာထားသည့်ရန်ပုံငွေသည် လုံလောက်ခြင်း မရှိပါက ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့် အစီအစဉ်များအား Chapter (8), Section (8.7), Pg (8-33) တွင်ဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>8. စာမျက်နှာ (၆-၁၆) တွင် ဖော်ပြထားသည့် ဆူညံသံ အရည်အသွေးအပေါ် သက်ရောက်နိုင်ခြေများတွင်ဖော် ပြထားသည့် Grinding Process သည် ထုတ်လုပ်သည့် လုပ်ငန်းစဉ်တွင် ပါဝင်ခြင်းမရှိသဖြင့် ပြန်လည်ဆန်းစစ် ဖော်ပြထားပါသည်။</p>

စဉ်	သုံးသပ်အကြံပြုချက်များ	ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ချက်များ
	<p>ဖော်ပြရန်၊</p> <p>9. လက်ရှိစီမံကိန်းလုပ်ငန်း လည်ပတ်သည့် အဆင့်ရှိ ဆူညံသံအားတိုင်းတာဖော်ပြရန်နှင့်တိုင်းတာရာ တွင်တိုင်းတာ သည့် စက်ကရိယာ၏ အသေးစိတ်အချက်အလက်များ၊ နေရာ၊နည်းလမ်း၊ ရွေးချယ်ရသည့် အကြောင်းအရင်းများ အားထည့်သွင်းဖော်ပြရန်၊</p> <p>10. တိုင်းတာရရှိသည့် တန်ဖိုးများသည်သတ်မှတ်စံချိန်စံညွှန်းများထက်ကျော်လွန်နေပါက လျှော့ချမည့် အစီအစဉ်များ အားထည့်သွင်းဖော်ပြရန်နှင့် သတ်မှတ်စံချိန်စံညွှန်းထက် ကျော်လွန်ရသည့် အကြောင်းအရင်းအားဆန်းစစ်ဖော်ပြ ရန်၊</p> <p>11. ဆန်းစစ်တိုင်းတာ ခြင်းပြုလုပ်သည့် နေရာများအား ကိုဩဒိနိတ်အမှတ်များဖြင့်ထည့်သွင်းဖော်ပြရန်၊</p> <p>12. လျှော့ချခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်မည့် အဖွဲ့အစည်း တွင် ပါဝင်သည့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ တာဝန်ဝတ္တရားများ၊</p>	<p>9. လက်ရှိစီမံကိန်းလုပ်ငန်း လည်ပတ်သည့် အဆင့်ရှိ ဆူညံသံအားတိုင်းတာ ဖော်ပြရန်နှင့်တိုင်းတာရာ တွင်တိုင်းတာသည့် စက်ကရိယာ၏ အသေးစိတ် အချက်အလက်များ၊ နေရာ၊နည်းလမ်း၊ ရွေးချယ်ရသည့် အကြောင်းအရင်းများ အား annex(A) နှင့် Chapter (5), Section 5.3.2 (a),(b),(c),(d), pg (5-16,5-17,5-18,5-19) တို့တွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>10. တိုင်းတာရရှိသည့် တန်ဖိုးများသည် သတ်မှတ်စံချိန်စံညွှန်းများ ထက်ကျော် လွန်နေပါက လျှော့ချမည့်အစီအစဉ်များ အား Chapter (6) Section 6.1.2.3, pg 6-5 တွင်ထည့်သွင်း ဖော်ပြထားပါသည်။ သတ်မှတ်စံချိန်စံညွှန်းထက် ကျော်လွန်ရသည့် အကြောင်းအရင်းအား Chapter (5), Table 5.15, pg (5-18) တွင်ဆန်းစစ် ဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>11. ဆန်းစစ်တိုင်းတာခြင်း ပြုလုပ်သည့် နေရာများအားကိုဩဒိ နိတ် အမှတ်များ ဖြင့် Chapter (5), Table (5.11), pg (5-14) တွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>12. လျှော့ချခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်မည့် အဖွဲ့အစည်း တွင် ပါဝင်သည့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ တာဝန်ဝတ္တရားများ၊ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မည့် အချိန်ဇယားများ၊ အသုံးပြုရန် လျာထားသည့် ရန်ပုံငွေသည် လုံလောက်</p>

စဉ်	သုံးသပ်အကြံပြုချက်များ	ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ချက်များ
	<p>အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မည့် အချိန်ဇယားများ၊ အသုံးပြုရန် လျာထားသည့် ရန်ပုံငွေသည် လုံလောက်ခြင်းမရှိပါက ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့် အစီအစဉ်များ အား ထည့်သွင်းဖော်ပြရန်။</p> <p>13. လက်ရှိစီမံကိန်းလုပ်ငန်း လည်ပတ်သည့် အဆင့်ရှိ ရေ အရည်အသွေး စွန့်ပစ်ရေအရည်အသွေးများအားတိုင်း တာဖော်ပြရန်၊ တိုင်းတာရာတွင် အမျိုးသားပတ်ဝန်းကျင် ဆိုင်ရာ အရည်အသွေး(ထုတ်လွှတ်မှု)လမ်းညွှန်ချက်များ အပိုဒ် ၂.၃.၁.၄ ပါ စွန့်ထုတ်အရည်သတ်မှတ်ချက်များမှ Parameter များအား ထည့်သွင်းတိုင်းတာရန်နှင့် တိုင်းတာသည့် စက်ကရိယာ၏ အသေးစိတ်အချက် အလက်များ၊ နေရာ ၊ နည်းလမ်း ၊ ရွေးချယ်ရသည့် အကြောင်းအရင်းများအား ထည့်သွင်းဖော်ပြရန်၊</p> <p>14. တိုင်းတာရရှိသည့် တန်ဖိုးများသည် သတ်မှတ်စံချိန် စံညွှန်းများထက် ကျော်လွန်နေပါက လျော့ချမည့် အစီအစဉ်များအား ထည့်သွင်းဖော်ပြရန်နှင့် သတ်မှတ်စံချိန်စံညွှန်းထက် ကျော်လွန်ရသည့် အကြောင်းအရင်းအား ဆန်းစစ်ဖော်ပြရန်၊</p>	<p>ခြင်းမရှိပါက ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့် အစီအစဉ်များ အား Chapter (8), section (8.7), pg (8-33) တွင်ဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>13. အဆိုပြုစီမံကိန်းသည် ယာယီရပ်ဆိုင်းထားသောကြောင့် စီမံကိန်းမှ ထွက်ရှိသည့် စွန့်ပစ်ရေမရှိသဖြင့် တိုင်းတာ၍မရနိုင်ပါ။ ၎င်းကို ကတိကဝတ်ပေးစာတွင်လည်း ထည့်သွင်း ဖော်ပြပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပြုစီမံကိန်းကို ပုံမှန်လည်ပတ်သည့်အခါ လိုအပ်သည့် စံချိန်စံညွှန်းများအတိုင်း ပြန်လည်တိုင်းတာသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။</p> <p>14. အဆိုပြုစီမံကိန်းသည် ယာယီရပ်ဆိုင်းထားသောကြောင့် စီမံကိန်းမှ ထွက်ရှိသည့် စွန့်ပစ်ရေမရှိသဖြင့် တိုင်းတာ၍မရနိုင်ပါ။ ၎င်းကို ကတိကဝတ်ပေးစာတွင်လည်း ထည့်သွင်း ဖော်ပြပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပြုစီမံကိန်းကို ပုံမှန်လည်ပတ်သည့်အခါ လိုအပ်သည့် စံချိန်စံညွှန်းများအတိုင်း ပြန်လည်တိုင်းတာသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။</p>

စဉ်	သုံးသပ်အကြံပြုချက်များ	ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ချက်များ
	<p>15. ဆန်းစစ်တိုင်းတာခြင်းပြုလုပ်သည့် နေရာများအား ကိုဩ ဒီနိုတ် အမှတ်များဖြင့် ထည့်သွင်းဖော်ပြရန်၊</p> <p>16. လျှော့ချခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်မည့် အဖွဲ့အစည်း တွင် ပါဝင်သည့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ တာဝန်ဝတ္တရားများ၊ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မည့် အချိန်ဇယားများ၊ အသုံးပြုရန် လျာထားသည့် ရန်ပုံငွေသည် လုံလောက်ခြင်းမရှိပါက ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့် အစီအစဉ်များ အား ထည့်သွင်းဖော်ပြရန်။</p> <p>17. Liquefied Petroleum Gas (LPG) ကိုင်တွယ်အသုံးပြု ရာတွင် ကိုင်တွယ်အသုံးပြုသည့် ဝန်ထမ်းများအားလိုက်နာဆောင်ရွက်ရမည့် Safety Procedure နှင့်ပတ်သက်၍ လေ့ကျင့်သင်ကြားမှုများ ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းများကို ထည့်သွင်းဖော်ပြပေးရန်။</p>	<p>15. အဆိုပြုစီမံကိန်းသည် ယာယီရပ်ဆိုင်းထားသောကြောင့် စီမံကိန်းမှ ထွက်ရှိသည့် စွန့်ပစ်ရေမရှိသဖြင့် တိုင်းတာ၍မရနိုင်ပါ။ ၎င်းကို ကတိကဝတ် ပေးစာတွင်လည်းထည့်သွင်း ဖော်ပြပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပြုစီမံကိန်းကို ပုံမှန်လည်ပတ်သည့်အခါ လိုအပ်သည့် စံချိန်စံညွှန်းများအတိုင်း ပြန်လည်တိုင်းတာသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။</p> <p>16. လျှော့ချခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်မည့် အဖွဲ့အစည်း တွင် ပါဝင်သည့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ တာဝန်ဝတ္တရားများ၊ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မည့် အချိန်ဇယားများ၊ အသုံးပြုရန် လျာထားသည့် ရန်ပုံငွေသည် လုံလောက်ခြင်းမရှိပါက ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့် အစီအစဉ်များ အား Chapter (8), section (8.7), pg (8-33) တွင်ဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>17. Liquefied Petroleum Gas (LPG) ကိုင်တွယ်အသုံးပြုရာတွင် ကိုင်တွယ်အသုံးပြုသည့် ဝန်ထမ်းများအားလိုက်နာဆောင်ရွက်ရမည့် Safety Procedure နှင့်ပတ်သက်၍ လေ့ကျင့်သင်ကြားမှုများ ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းများကို Chapter (9), Section (9.3.3), Pg (9.4 to 9.6) နှင့် annex (C)</p>

စဉ်	သုံးသပ်အကြံပြုချက်များ	ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ချက်များ
	<p>18. အလုပ်သမားများအတွက် လက်ရှိဆောင်ရွက်ပေးထားသည့် ကာကွယ်ရေးဝတ်စုံများ၊ အသုံးအဆောင်များအား ထည့်သွင်းဖော်ပြရန်၊</p> <p>19. လုပ်ငန်းပိတ်သိမ်းခြင်း (ပိတ်သိမ်းပြီးနောက်) ကြောင့် စက်ရုံအလုပ်သမားများ အလုပ်လက်မဲ့ဖြစ်နိုင်ချေများ၊ သိသာထင်ရှားသော သက်ရောက်မှုများနှင့် လျှော့ချမည့် အစီအစဉ်များ(ဆောင်ရွက်ပေးမည့် အစီအစဉ်များ)အား ထည့်သွင်းဖော်ပြရန်၊</p>	<p>တို့တွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>18. အလုပ်သမားများအတွက် လက်ရှိဆောင်ရွက်ပေးထားသည့် ကာကွယ်ရေးဝတ်စုံများ၊ အသုံးအဆောင်များအား Chapter (9), Table (9.2), Pg (9.23 to 9.24) တွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>19. လုပ်ငန်းပိတ်သိမ်းခြင်း (ပိတ်သိမ်းပြီးနောက်) ကြောင့် စက်ရုံအလုပ်သမားများ အလုပ်လက်မဲ့ဖြစ်နိုင်ချေများ၊ သိသာထင်ရှားသော သက်ရောက်မှုများနှင့် လျှော့ချမည့် အစီအစဉ်များ(ဆောင်ရွက်ပေးမည့် အစီအစဉ်များ)အား Chapter (6), Section 6.4, pg (6-31) နှင့် Chapter (8), Section 8.4.3, pg (8-21 to 8-26) တို့တွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြထားပါသည်။</p>
၉။	<p>ပတ်ဝန်းကျင် စီမံခန့်ခွဲမှု နှင့်စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုခြင်းအစီအစဉ်</p> <p>1. ဇယား(၈.၂)တွင် ဖော်ပြထားသည့် လေအရည်အသွေး၏ Project Activities / Environmental Aspects တွင် ဘွိုင်လာနှင့် ပတ်သက်၍ ထည့်သွင်းဆန်းစစ်ဖော်ပြရန်၊</p> <p>2. စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုခြင်း အစီအစဉ်တွင် စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုမည့် Parameter, Location, Instrument, Method နှင့် အသုံးပြုမည့် ရန်ပုံငွေလျာထားချက်များ၊ အဆိုပါရန်ပုံငွေ</p>	<p>အစီရင်ခံစာတွင် ပတ်ဝန်းကျင်စီမံခန့်ခွဲမှုနှင့် စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုခြင်း အစီအစဉ်အား chapter (8) တွင် အောက်ဖော်ပြပါ အချက်များအတိုင်း ဖော်ပြထားပါသည်-</p> <p>1. ဇယား (၈.၂)တွင် ဖော်ပြထားသည့် လေအရည်အသွေး၏ Project Activities / Environmental Aspects တွင် Lluvia confectionery factory အနေဖြင့် ဘွိုင်လာတပ်ဆင်အသုံးမပြုသည့်အတွက် ဘွိုင်လာနှင့်ပတ်သက်၍ ဆန်းစစ် ဖော်ပြချက်အား ထည့်သွင်းဖော်ပြ</p>

စဉ်	သုံးသပ်အကြံပြုချက်များ	ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ချက်များ
	<p>သည်လုံလောက်ခြင်းမရှိပါ ဆောင်ရွက်မည့်အစီအစဉ်များအား ထည့်သွင်းဖော်ပြရန်၊</p> <p>3. စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုမည့် အဖွဲ့အစည်း၏ အဖွဲ့ဝင်များ တစ်ဦးချင်းစီ၏ တာဝန်ဝတ္တရားများအားထည့်သွင်းဖော်ပြရန်၊</p> <p>4. စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုမည့် နေရာသတ်မှတ်ချက်များသည် လုပ်ငန်း စီမံကိန်းအတွက်လုံလောက်ခြင်း ရှိ/မရှိ ဆန်းစစ်ဖော်ပြရန်၊</p> <p>5. စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုခြင်း အစီရင်ခံစာကိုပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဦးစီးဌာနသို့တင်ပြရန် လိုအပ်သဖြင့် အစီရင်ခံစာအား တင်ပြမည့် အစီအစဉ်ကိုဖော်ပြရန်၊</p> <p>6. ထိုအစီရင်ခံစာတွင် အောက်ပါအချက်များပါဝင်ရမည်-</p> <ul style="list-style-type: none"> • လုပ်ငန်းခွင်အတွင်း စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုခြင်းနှင့်စစ်ဆေးခြင်း၊ • အသေးအဖွဲ့ဖြစ်ရပ်များ၊ မတော်တဆမှုနှင့်အရေးပေါ် ကိစ္စရပ်များအားအစီရင်ခံခြင်းနှင့်၊ • လုပ်ဆောင်ချက်များကို ညွှန်းကိန်းများဖြင့် သတ်မှတ်တိုင်းတာခြင်းနှင့် ယင်းညွှန်းကိန်းများအတိုင်း အရေးယူဆောင်ရွက်ခြင်း၊ • ပတ်ဝန်းကျင်စီမံခန့်ခွဲမှုအစီအစဉ်အား ရန်ပုံငွေပမာဏများ၊ 	<p>ထားခြင်းမရှိပါ။</p> <p>2. စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုခြင်း အစီအစဉ်တွင် စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုမည့် Parameter, Location, Instrument, Method နှင့် အသုံးပြုမည့် ရန်ပုံ ငွေလျာထားချက်များအား chapter (8), section (8.5) page (8-26) တွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။</p> <p>3. စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုမည့် အဖွဲ့အစည်း၏ အဖွဲ့ဝင်များ တစ် ဦးချင်းစီ၏ တာဝန်ဝတ္တရားများအား chapter (8), section (8.6) page (8-32) တွင် ထည့်သွင်း ဖော်ပြထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။</p> <p>4. စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုမည့် နေရာသတ်မှတ်ချက်များသည် လုပ်ငန်း စီမံကိန်း အတွက်လုံလောက်ခြင်း ရှိ/မရှိနှင့် ပတ်သက်၍ chapter (8), Table 8. Xx Monitoring plan for environmental, social and health impact ဇယားတွင် Remark အနေဖြင့် ထည့်သွင်းဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>5. စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုခြင်း အစီရင်ခံစာကို ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဦးစီးဌာနသို့ (third-party) များနှင့် သဘောတူညီထားသည့်အတိုင်း ဆက်လက်ပေးပို့သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။</p> <p>6. ထိုအစီရင်ခံစာတွင် အောက်ပါအချက်များပါဝင်ရမည်-</p> <ul style="list-style-type: none"> • လုပ်ငန်းခွင်အတွင်း စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုခြင်းနှင့်စစ်ဆေးခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ စီမံကိန်းသည် လက်ရှိရပ်နားထား၍ လည်ပတ်နိုင်ခြင်းမရှိပါ

စဉ်	သုံးသပ်အကြံပြုချက်များ	ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ချက်များ
	<p>အဆိုပါရန်ပုံငွေသည်လုံလောက်ခြင်းမရှိပါက ဆက်လက် ဆောင်ရွက်မည့်အစီအစဉ်များအား ထည့်သွင်းဖော်ပြရန်၊</p>	<p>သဖြင့် စီမံကိန်းပြန်လည် လည်ပတ်သည့်အခါမှ နှစ်စဉ်အစီရင်ခံစာတွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြသွားပါမည်။</p> <ul style="list-style-type: none"> • အသေးအဖွဲ့ဖြစ်ရပ်များ၊ မတော်တဆမှုနှင့်အရေးပေါ် ကိစ္စရပ်များ အားအစီရင်ခံခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ စီမံကိန်းသည် လက်ရှိ ရပ်နားထား၍ လည်ပတ်နိုင်ခြင်းမရှိပါသဖြင့် စီမံကိန်းပြန်လည် လည်ပတ်သည့်အခါမှ နှစ်စဉ်အစီရင်ခံစာတွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြ သွားပါမည်။ • လုပ်ဆောင်ချက်များကို ညွှန်းကိန်းများဖြင့် သတ်မှတ် တိုင်းတာ ခြင်းနှင့် ယင်းညွှန်းကိန်းများအတိုင်းအရေး ယူဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ chapter (8), section (8.5), table (8.5) monitoring plan for environmental, social and health impact တွင် တိုင်းတာရမည့် Air, Wastewater and Potable water, Noise, Effluent, Hazardous and Non-hazardous waste, Social and Public and Occupational Health and Safety ကို သတ်မှတ်ထားသော ညွှန်းကိန်းများအား (Standard Operating Procedures - SOP)ဖြင့် တိုင်းတာ၍ ကိုက်ညီမှု မရှိပါက လိုအပ်သလို ပြုပြင်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။ • ပတ်ဝန်းကျင်စီမံခန့်ခွဲမှုအစီအစဉ်အား ရန်ပုံငွေပမာဏများအား chapter(8), section (8.7), page (8-33) တွင် ထည့်သွင်း ဖော်ပြထား ပြီး အဆိုပါ ရန်ပုံငွေပမာဏ သည် ပတ်ဝန်းကျင်စီမံခန့်ခွဲမှုအစီအစဉ်၏

စဉ်	သုံးသပ်အကြံပြုချက်များ	ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ချက်များ
		စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုခြင်း လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရန် ကောင်းမွန်စွာ လုံလောက်ပါသည်။
၁၀။	<p>အရေးပေါ်အခြေအနေအတွက် ကြိုတင်စီမံထားရှိမှုအခြေအနေ</p> <p>1. သဘာဝဘေးတစ်ခုခုနှင့်ကြုံတွေ့လာရပါကကာကွယ်နိုင် မည့် စီမံချက်များ (စီမံချက်များအလိုက် ပါဝင်ဆောင် ရွက်သူများ စာရင်း)အားထည့်သွင်းဖော်ပြရန်၊</p>	<p>အရေးပေါ်အခြေအနေအတွက် ကြိုတင်စီမံထားရှိမှုအခြေအနေ</p> <p>1. သဘာဝဘေးတစ်ခုခုနှင့်ကြုံတွေ့လာရပါကကာကွယ်နိုင် မည့် စီမံချက်များ (စီမံချက်များအလိုက် ပါဝင်ဆောင်ရွက်သူများစာရင်း) နှင့် ပတ်သက်၍ chapter (9), section(9.5), page (9-9) တွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြထားပါ သည်။</p>
၁၁။	<p>အများပြည်သူနှင့် တိုင်ပင်ဆွေးနွေးခြင်းနှင့် သတင်းအချက် အလက်များ ထုတ်ဖော်တင်ပြခြင်း</p> <p>1. အများပြည်သူနှင့် တိုင်ပင်ဆွေးနွေးခြင်း နှင့် သတင်းအချက် အလက်များ ထုတ်ဖော်တင်ပြခြင်းအား ဆက်လက်ဆောင်ရွက် မည့် အစီအစဉ်များအား ထည့်သွင်းဖော်ပြရန်၊</p>	<p>အများပြည်သူနှင့်တိုင်ပင် ဆွေးနွေးခြင်းနှင့် သတင်းအချက် အလက်များ ထုတ်ဖော်တင်ပြခြင်း</p> <p>1. အများပြည်သူနှင့် တိုင်ပင်ဆွေးနွေးခြင်းနှင့် သတင်းအချက်အလက် များထုတ်ဖော်တင်ပြခြင်းအား ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့် အစီအစဉ်များနှင့် ပတ်သက်၍ chapter (10), section (10), page (10-1) မှ page (10- 39) တွင် ထည့်သွင်း ဖော်ပြထားပါသည်။</p>

စဉ်	သုံးသပ်အကြံပြုချက်များ	ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ချက်များ
၁၂။	<p>စီမံကိန်းကြောင့် ထိခိုက်ခံစားရသည့် ဒေသခံ ပြည်သူများအတွက် ဆောင်ရွက်ပေးမည့် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်</p> <p>1. စီမံကိန်းကြောင့် ထိခိုက်ခံစားရသည့် ဒေသခံပြည်သူများ အတွက် ဆောင်ရွက်ပေးမည့် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်များ အား အသေးစိတ် ထည့်သွင်းဖော်ပြရန်၊</p> <p>2. အဆိုပါ အစီအစဉ်တစ်ခုစီအတွက် အသုံးပြုသွားရန်လျာထားသည့် ရန်ပုံငွေပမာဏနှင့် လျာထားသည့် ရန်ပုံငွေဖြင့် လုံလောက်ခြင်းမရှိပါက ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့် အစီအရင် များအား ဖော်ပြရန်။</p>	<p>စီမံကိန်းကြောင့် ထိခိုက်ခံစားရသည့် ဒေသခံပြည်သူများအတွက် ဆောင်ရွက်ပေးမည့် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ် -</p> <p>1. စီမံကိန်းကြောင့် ထိခိုက်ခံစားရသည့် ဒေသခံပြည်သူများ အတွက် ဆောင်ရွက်ပေးမည့် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်များနှင့် ပတ်သက်၍ chapter (10), section (10.10), page (10- 39) တွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>2. အဆိုပါ အစီအစဉ်တစ်ခုစီအတွက် အသုံးပြုသွားရန်လျာထားသည့် ရန်ပုံငွေပမာဏနှင့် လျာထားသည့် ရန်ပုံငွေဖြင့် လုံလောက်ခြင်းမရှိပါက ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့် အစီအရင်များနှင့် ပတ်သက်၍ chapter (10), section (10.10.1), page (10-40) တွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြထားပါသည်။</p>
၁၃။	<p>အထွေထွေ</p> <p>1. ပတ်ဝန်းကျင်ထိခိုက်မှု ဆန်းစစ်ခြင်းဆိုင်ရာ လုပ်ထုံးလုပ်နည်း အပိုဒ် ၃၄၊၃၅ ပါ IEE အစီရင်ခံစာတွင် ပါဝင်ရမည့် Format အတိုင်းခေါင်းစဉ်ကြီး၊ခေါင်းစဉ်ခွဲများ၊ဓာတ်ပုံများ၊မြေပုံများ၊နောက်ဆက်တွဲများ စနစ်တကျဖော်ပြရန်။</p> <p>2. နိုင်ငံတကာမှ အသိအမှတ်ပြုလက်မှတ်များ ရရှိထားပါက အစီရင်ခံစာတွင်နောက်ဆက်တွဲဖြင့်ထည့်သွင်းဖော်ပြရန်။</p>	<p>အထွေထွေ</p> <p>1. ပတ်ဝန်းကျင်ထိခိုက်မှု ဆန်းစစ်ခြင်းဆိုင်ရာ လုပ်ထုံးလုပ်နည်း အပိုဒ် ၃၄၊၃၅ ပါ IEE အစီရင်ခံစာတွင် ပါဝင်ရမည့် Format အတိုင်း ခေါင်းစဉ်ကြီး၊ ခေါင်းစဉ်ခွဲများ၊ ဓာတ်ပုံများ၊ မြေပုံများ၊ နောက်ဆက်တွဲများ စနစ်တကျ ဖော်ပြထားပါသည်။</p> <p>2. Methodology for Environmental Sampling (Air, Noise, Water and Soil) Air Monitoring Raw Data, Laboratory Result Data, Impact Assessment Methodology, Public Consultation Questionnaire တို့ကို</p>

စဉ်	သုံးသပ်အကြံပြုချက်များ	ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ချက်များ
	<p>3. အစီရင်ခံစာအား ပေးပို့ထားသော အကြံပြုချက်များအတိုင်း ပြင် ဆင်ပြီး ပြန်လည်တင်ပြသည့်အခါပြင်ဆင်ချက်ဇယား (အခန်း၊ အပိုဒ်၊အကြံပြုချက်၊ပြင်ဆင်ချက်(သို့)ဖြေရှင်းချက် ၊ ဒုတိယ အကြိမ်အစီရင်ခံစာ၏ စာမျက်နှာ)တို့ပါဝင်သည့် နောက်ဆက် တွဲတစ်ခုအဖြစ်ထည့်သွင်းဖော်ပြရန်။</p> <p>4.ပတ်ဝန်းကျင်ထိခိုက်မှု ဆန်းစစ်ခြင်းဆိုင်ရာ လုပ်ထုံးလုပ်နည်း အပိုဒ် ၁၀၈ အရ စီမံကိန်းအဆိုပြုသူသည် ကနဦးပတ်ဝန်းကျင် ဆန်းစစ်ခြင်း အစီရင်ခံစာတွင်ဖော်ပြမည့် ဇယားများအတိုင်း စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုမည့်အစီရင်ခံစာကို ဝန်ကြီးဌာနသို့ ၆ လ တစ်ကြိမ်တင်ပြရန်။</p> <p>5. အစီရင်ခံစာ စာမျက်နှာ (၆-၁၈) နှင့် (၆-၂၂) တို့တွင် ရေအသုံး ပြုမှုနှင့်ပတ်သက်၍ ရေးသားဖော်ပြရာတွင် ကိုက်ညီ မှုမရှိသဖြင့်အချက်အလက်များအား ဖော်ပြရာတွင်ရှေ့</p>	<p>နောက်ဆက်တွဲ(A, B, C) တို့တွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြထားပါသည်။ စက်ရုံသည် လက်ရှိအချိန်တွင် ရပ်နားထားပါသည်။ စက်ရုံစတင်လည်ပတ်သည့် အချိန်တွင် ခြောက်လတစ်ကြိမ် အစီရင်ခံစာ၌ နိုင်ငံတကာမှ အသိအမှတ်ပြုလက်မှတ်များ အား ထပ်မံထည့်သွင်း ဖော်ပြပေးသွားပါမည်။</p> <p>3. အစီရင်ခံစာအား ပေးပို့ထားသော အကြံပြုချက်များအတိုင်း ပြင်ဆင်ပြီး ပြန်လည်တင်ပြသည့်အခါပြင်ဆင်ချက်ဇယား (အခန်း၊ အပိုဒ်၊အကြံပြုချက်၊ ပြင်ဆင်ချက်(သို့)ဖြေရှင်းချက် ၊ ဒုတိယ အကြိမ်အစီရင်ခံစာ၏ စာမျက်နှာ) တို့ပါဝင်သည့် နောက်ဆက် တွဲတစ်ခုအဖြစ်ထည့်သွင်းဖော်ပြရန်။</p> <p>4. ပတ်ဝန်းကျင်ထိခိုက်မှု ဆန်းစစ်ခြင်းဆိုင်ရာ လုပ်ထုံးလုပ်နည်း အပိုဒ် ၁၀၈ အရ စီမံကိန်းအဆိုပြုသူသည် ကနဦးပတ်ဝန်းကျင် ဆန်းစစ်ခြင်း အစီရင်ခံစာတွင် ဖော်ပြမည့် ဇယားများအတိုင်း စောင့်ကြပ်ကြည့်ရှုမည့်အစီရင်ခံစာကို ဝန်ကြီး ဌာနသို့ ၆ လ တစ်ကြိမ်တင်ပြသွားပါမည်။</p> <p>5. အစီရင်ခံစာ စာမျက်နှာ (၆-၁၈) နှင့် (၆-၂၂) တို့တွင် ရေ အသုံးပြုမှုနှင့်ပတ်သက်၍ Chapter (6), Section 6.2.3.1, pg 6-18 နှင့် Chapter (6), Section (6.2.6.1), pg (6-23) တို့တွင် ပြန်လည် ဆန်းစစ် ဖော်ပြထားပါသည်။</p>

စဉ်	သုံးသပ်အကြံပြုချက်များ	ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်ချက်များ
	နောက်ကွဲလွဲမှုမရှိစေရေးဆန်းစစ်ဖော်ပြရန်၊	